



Soins Signature Visage
Signature Facials

CLARINS

Les Soins Experts Jeunesse / *The Every Age Experts*

Soin Lift Redensifiant - *Lifting Replenisher*

1h / 130 €

Pour les peaux affaiblies par les modifications hormonales, priorité densité !

Ce Soin défroisse les traits, resculpte et redéfinit les contours du visage, réduit visiblement les rides, atténue les taches. Votre peau est plus dense, plus rebondie, votre teint plus éclatant, plus lumineux.

For skin weakened by hormonal changes, the priority is skin density.

This Treatment smoothes the features, resculpts and redefines facial contours and visibly reduces the look of wrinkles and dark spots. Your skin is replenished, plumped and your complexion more radiant and luminous.

Soin Lift Raffermissant - *Power Firmer*

1h / 130 €

En perte de fermeté ? Ce Soin dynamise les fonctions vitales de la peau pour une triple action jeunesse ciblée sur les rides, la fermeté et l'élasticité. Rides lissées, traits liftés, peau raffermissée !

Loss of firmness? This Treatment stimulates the skin's vital functions to deliver a triple rejuvenating action targeting wrinkles, firmness and elasticity. Wrinkles are smoothed, facial contours are lifted, skin is firmed, and you look incredibly radiant !

Soin Eclat Lissant - *Radiance Smoother*

1h / 130 €

Pour les peaux stressées en manque d'éclat : estompe ridules et rides précoces, atténue les marques de fatigue, protège l'épiderme des agressions externes. Les rides sont visiblement lissées, votre peau paraît plus souple.

For stressed skin lacking in radiance: diminish the look of fine lines and early wrinkles, reduce signs of fatigue and protect skin from external aggressions. Wrinkles are visibly smoothed and your skin appears more supple, toned and ready to resist the hectic pace of city life.



Soins Signature Visage
Signature Facials

CLARINS

Les Soins Experts Essentiels / *The Skin Solutions Experts*

Soin Super Hydratant - *Moisture Quencher*

1h / 130 €

Hydratation multi-niveaux et nutrition intense pour les peaux sèches et fragilisées. Les rougeurs sont atténuées, les ridules de déshydratation repulpées, les tiraillements disparaissent.

Votre peau retrouve toute sa souplesse, sa douceur et sa vitalité.

Multi-level moisturization and intense nourishment for dry, weakened skin. Redness is reduced, deshydration fine lines are plumped and feelings of tightness disappear. Your skin is wonderfully soft and supple again.

Soin Unifiant Perfecteur - *Even Skin Perfector*

1h / 130 €

Le Soin effet peau neuve des teints irréguliers : contribue à estomper les taches pigmentaires, atténuer les zones d'ombre, raviver la luminosité naturelle de la peau. Votre teint est plus uniforme et lumineux.

The Treatment for an uneven complexion, to restore skin that looks like «new» : it helps to minimize the look of dark spots, brighten darker areas and revive the skin's natural luminosity. Your complexion is more even and luminous.

Soin Pureté Eclat Mat - *Clear Skin Refiner*

1h / 130 €

Ce soin détox contribue à rétablir l'équilibre des peaux mixtes ou grasses. Les impuretés sont éliminées en douceur, les brillances diminuées, les pores resserrés. Votre peau est nette, fraîche et éclatante de santé.

This detoxifying Treatment helps to restore the balance of combination and oily skin. Impurities are gently removed, shine is reduced and pores are tightened. Your skin is clean, fresh and glowing with health.